
Protokół
z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 22 kwiecień 2020 roku.
Rozpoczęcie obrad – godz. 17:00
Zakończenie obrad – godz. 17:40

Zdalne  posiedzenie  zwołane  zostało   na  podstawie  art.15zzx  ust.  1  i  2   ustawy  z  dnia  2  marca  2020r.  o  szczególnych
rozwiązaniach  związanych  z  zapobieganiem  ,  przeciwdziałaniem i  zwalczaniem COVID-19,  innych  chorób  zakaźnych  oraz
wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych ( tekst jednolity Dz.U. z 2020 poz. 374 z późń. zm.).

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.
W Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pani  Zofia  Gorzyńska  –  Skarbnik  Gminy,  Pan Błażej  Konkol  –  Wójt
Gminy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński,  na  podstawie  listy  obecności  poinformował,  że
brakuje Radnego Romana Olszewskiego.
Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek dzisiejszego posiedzenia  informując, że
dzisiejsze spotkanie zwołane jest celem omówienia materiałów sesyjnych.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński - przedstawił proponowany porządek najbliższej Sesji
Zwyczajnej Rady Gminy:

.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje  Zofia Gorzyńska

Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2020-2032  -  referuje   Zofia

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 19 marca 2019r.

w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki

opłaty – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/32/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia      29 stycznia

2019r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Trąbki Wielkie i zagospodarowania tych odpadów w

zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/196/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia

30  sierpnia  2016r.  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości  położonych  na  obszarze  Gminy  Trąbki  Wielkie  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości  w obrębie geodezyjnym Czerniewo –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;



.8 Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.9 Podjęcie  uchwały w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.10 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Zaproponował, w związku z omówieniem większej części uchwał na dzisiejszym posiedzeniu komisji EiRG,
aby omówić tylko te projekty uchwał,  o których Radni nie dyskutowali  na wcześniejszym posiedzeniu.
Dodatkowo zapytał, czy zgodnie z tym, co wspomniał Wójt Gminy  na posiedzeniu Komisji Ekonomicznej i
Rozwoju  Gospodarczego Rady Gminy Trąbki  Wielkie  zmianie  ulegnie   porządek sesji,  ponieważ Wójt
Gminy  chciałby  udzielić  pożyczki  Stowarzyszeniu  Wyżynie  Gdańskiej  na  budowę  pomnika  Ks.  Jana
Aeltermana w Mierzeszynie, a aby to dokonać potrzebuje zgody Rady Gminy. 

Zapytał,  czy radni przychylają się do powyższej propozycji,  omawiamy tylko te projekty uchwał,  które
jeszcze nie zostały omówione, czy omawiamy całość materiałów sesyjnych.

Radni jednogłośnie przychylają się do propozycji Przewodniczącego Rady Gminy. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - podała,  że nie ma potrzeby zmiany porządku obrad, ponieważ
zmiana o której wspominał Wójt Gminy, dotyczący udzielenia pożyczki stowarzyszeniu z Mierzeszyn  nie
wymaga odrębnego projektu uchwały a zapis będzie ten po prostu dopisany w uchwale w sprawie zmian
budżetu gminy. 

Ad 1  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  na  rok  2020  -  referuje   Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała uzasadnienie zmian budżetu gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy pożyczka dla Mierzeszyna  to są środki z działalności GOKSiR
w Trąbkach Wielkich.
Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  poinformowała,  że  zmniejszamy  dotację  dla  GOKSiR  a
przeznaczamy ją dla Mierzeszyna. 

Kolejno  wywiązała  się  dyskusja,  radni  zadawali  pytania  do  poszczególnych  zmian  budżetu  gminy.  Na
zadane pytania Skarbnik Gminy wraz z Wójtem Gminy na bieżąco udzielali wyjaśnień. 
W dyskusji  Radni  między  innymi  pytali  o  dodatkowe  środki  zabezpieczone  na  budowę  kanalizacji  w
aglomeracji  Sobowidz,  o  dotacji  do  remontu  konkretnych  dróg  gminnych  na  terenie  Gminy,  Radni
zapytywali dlaczego akurat ta droga a nie inna ma zostać remontowa. 
Z przedstawianych przez Wójta Gminy wyjaśnień między innymi wynika, że Gmina przygotowuje się do
dwóch projektów dofinansowania  do remontu  dróg gminnych.  W planie  jest  wykonanie  remontu  drogi
Ełganowo - Postołowo, oraz ul. Łąkowa w Mierzeszynie. Czy oba projekty dofinansowanie otrzymają, tego
nie wiadomo. 

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 - referuje  Zofia

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;



Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała treść uzasadnienia zmian znajdujących w WPF.
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. Brak pytań

Ad 3. Wolne wnioski. 

Wójt Gminy – mamy ok. 24 osób w kwarantannie, wszystko przebiega w miarę sprawnie, jeśli chodzi o
bezpieczeństwo to nie jest źle chodzi głównie o włamania i kradzieże. Wójt Rozmawiał z Komendantem
Policji w Trąbkach Wielkich, mówił, że zdarzają się one na terenie naszej Gminy. Należy być czujnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – podziękował wszystkim za czynny udział. Zakończył
na tym posiedzenie. 
 

Protokolant:     Przewodniczący Rady Gminy
Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


